
Mange er I tvivl omkring hvad der skal stemmes om og hvad det indebærer: 

En af disse fire muligheder er hvad generalforsamlingen skal give bestyrelsen mandat til: 

Mulighed 1 

Ved at stemme JA: 

Vi kan give kommunen et svar på at vi vil bevare gadebelysning og vi betaler de 37.395 kroner som 

kommunen forlanger for anlægget. 

Vi skal afbryde forbindelsen til det kommunale net pr. 1. marts 2017. 

Vores veje vil være mørkelagt efter 1. mats 2017, men vi har muligheden for at genetablere 

gadebelysningen hvis eller når vi har lyst, dette vil dog koste og vil også påvirke kontingentet. 

I første omgang betaler foreningen for anlægget og der er ingen kontingentstigning. 

Mulighed 2 

Ved at stemme JA: 

Vi kan give kommunen et svar på at vi vil bevare gadebelysning og vi betaler de 37.395 kroner som 

kommunen forlanger for anlægget. 

Ifølge kommunens pressemeddelelse vil de gå i dialog med foreningen, så vi ikke skal have de store 

etableringsomkostninger. Vi må formode at det stadig er kommunen der bestemmer tændetid og hvad den 

årlige pris må blive? 

Aftalen med kommunen må samlet ikke betyde at kontingent stiger med mere end 300 kroner årligt. 

Mulighed 3 

Ved at stemme JA: 

Vi kan give kommunen et svar på at vi vil bevare gadebelysning og vi betaler de 37.395 kroner som 

kommunen forlanger for anlægget. 

Vi har ikke godtaget kommunens tilbud og vælger selv et tilbud. Lige nu har vi et tilbud på cirka 180.000 

kroner, vi prøver at skaffe et bedre.  

Vi afbryder forbindelsen til det kommunale net 1. marts 2017 og tilslutter til vores eget net. 

Foreningen ejer anlægget, styrer helt suverænt tændetid og pris, dette vil medføre en kontingentstigning 

på maximalt 500 kroner årligt. 

Mulighed 4 

Ved at stemme NEJ: 

Vi meddeler kommunen at vi ikke ønsker vejbelysning. 

Vi skal afbryde elforsyningen til det kommunale net pr. 1. marts 2017 

Kommunen piller vejbelysningen ned og vi har ikke mulighed for at genetablere den. 


